
 

Αθήνα, 15 Απριλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Εσωτερικών  

Μεταφορών και Υποδομών  

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

 

Θέμα: «Έξι μήνες μετά την φονική πυρκαγιά, η Δυτική Κορινθία αναμένει ακόμα 
τις αποζημιώσεις και την στήριξη της Πολιτείας» 
 
Η φονική πυρκαγιά, που ξεκίνησε κοντά στα Ροζενά Κορινθίας στις 29 Σεπτεμβρίου 
2024, κατέκαψε, σύμφωνα με το Ευρωπαϊκό Σύστημα Πληροφόρησης για τις Δασικές 
Πυρκαγιές (EFFIS), περίπου 65.000 στρέμματα και είναι η μεγαλύτερη που έχει πλήξει 
την Κορινθία από το 2010, ενώ δύο συνάνθρωποί μας έχασαν τη ζωή τους. 
 
Τον Δεκέμβριο του 2024, πριν λίγους μήνες, είχαμε φέρει με Επίκαιρη Ερώτηση το 
θέμα στη Βουλή ζητώντας άμεσες ενέργειες από την Πολιτεία για την αποζημίωση των 
πληγέντων αγροτών και ιδιοκτητών που καταστράφηκαν από την φωτιά της 
29.09.2024, αλλά και την υλοποίηση των απαραίτητων αντιπλημμυρικών, 
αντιδιαβρωτικών έργων για την θωράκιση της περιοχής. Επίσης, ζητούσαμε από την 
κυβέρνηση να ενισχύσει σε προσωπικό και μέσα τις Υπηρεσίες για την πλήρη 
καταγραφή και αποκατάσταση των ζημιών, αλλά και για τις αναγκαίες παρεμβάσεις 
πρόληψης για την ασφάλεια των τοπικών κοινωνιών. 
 
Έξι μήνες περίπου μετά την καταστροφική πυρκαγιά που κόστισε τη ζωή σε δύο νέους 
συνανθρώπους μας και άφησε πίσω της τεράστιες καταστροφές σε καλλιέργειες, 
ιδιοκτησίες, οδικό δίκτυο, βασικές υποδομές και εγκαταστάσεις, οι πληγέντες δεν έχουν 
λάβει καμία ενίσχυση, παρά τις εξαγγελίες και υποσχέσεις του κυβερνητικού κλιμακίου 
και τις απαντήσεις του τότε Υπουργού Επικρατείας, Μ. Βορίδη, στην Επίκαιρη 
Ερώτησή μου στις 17.12.2024, στην οποία είχα μεταφέρει και τις χιλιάδες υπογραφές 
που είχαν συγκεντρωθεί διαδικτυακά για την άμεση στήριξη και ανακούφιση των 
πληγέντων, τις αποκαταστάσεις και θωράκιση της περιοχής. Μιας περιοχής που οι 
συνέπειες της πρόσφατης φωτιάς φαίνονται ήδη πολύ σοβαρά σε κοινωνικό, 
οικονομικό και παραγωγικό επίπεδο και που σε συνδυασμό με το πολύ μεγάλο 
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πρόβλημα της διάβρωσης των ακτών του Κορινθιακού καθιστούν την ίδια τη διαβίωση 
και την ασφάλεια κατοίκων και επισκεπτών επικίνδυνη. 
 
Επειδή, έξι μήνες μετά τη φονική πυρκαγιά, η Δυτική Κορινθία και όλες οι Τοπικές 
Κοινότητες του Δήμου Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης που υπέστησαν σοβαρότατες ζημιές, 
δεν έχουν δει καμία σοβαρή ενίσχυση και στήριξη είτε για τους πληγέντες είτε για τις 
υποδομές, 
 
Επειδή, η από 17.12.2024 απάντηση της κυβέρνησης στην Επίκαιρη Ερώτησή μου 
ήταν ανεπαρκής αλλά και όσα ειπώθηκαν δεν έχουν υλοποιηθεί, επαναφέρουμε τα 
κρίσιμα ερωτήματα και ζητάμε να σταθείτε στο ύψος των περιστάσεων αναλογιζόμενοι 
τις ολέθριες επιπτώσεις της φωτιάς για την περιοχή, 
 
 
 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 
 
 

1. Θα προχωρήσουν άμεσα στην αποζημίωση των πληγέντων αγροτών και 
ιδιοκτητών που οι περιουσίες τους καταστράφηκαν από την φωτιά της 
29.09.2024 και ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα; 
 

2. Θα ξεκινήσουν άμεσα τα απαραίτητα έργα αποκατάστασης οδικού 
δικτύου, ύδρευσης και λοιπών υποδομών, αλλά και τα αναγκαία 
αντιπλημμυρικά, αντιδιαβρωτικά έργα για την θωράκιση των τοπικών 
κοινωνιών; Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα; 
 

3. Θα ενισχυθούν σε προσωπικό και μέσα οι αρμόδιες Υπηρεσίες για τον 
πλήρη έλεγχο και αποκατάσταση των ζημιών, αλλά και τις επείγουσες 
παρεμβάσεις πρόληψης με δημιουργία αντιπυρικών ζωνών, σωστή 
διαχείριση των υδατικών πόρων και σχέδια διαχείρισης κινδύνων με 
ενημέρωση των κατοίκων; 

 
 

 Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 

Κόκκαλης Βασίλειος 
 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  
   




